
Goedenavond, de fractie van DSW wil graag de volgende vragen stellen aan het college: 
  
1. Hoe kijkt het college aan tegen het gebruik van flatpowerkabels over de weg, fietspad of 
wandelpad om elektrische auto 's op te laden. 
2. Indien het college positief is kan er dan ook zonder vergunning gebruik worden gemaakt van 
flatpowerkabels in de gemeente Westerveld?  
  
Namens fractie DSW, 
  
Norbert Baas 
 


